















قم بحماية نفسك والآخرين من كوفيد-١٩ إذا اتبعت هذه الخطوات والاحتياطات السهلة.



LET'S PREVENT THE SPREAD OF COVID-19 TOGETHER!



Get the covid-19 vaccine



Regularly and thoroughly wash your hands with soap and water or clean them with a hand sanitizer



Cover your mouth and nose with a tissue or your elbow when coughing or sneezing, then wash your hands well



Avoid touching your mouth, nose and eyes.



and avoid being in close contact with anyone showing symptoms of the disease



Avoid crowded places and gatherings.



Seek medical attention early if you develop a fever, cough, or difficulty breathing.

Protect yourself and others from COVID-19 if you follow these easy steps and precautions.



REPUBLIC OF LEBANON Ministry of Public Health



يمكن للأطفال الذين تتراوح أعمارهم بين 5 و11 عامًا أن يبدأوا الآن في تلقى لقاح كوفيد-١٩ وفقًا لوزارة الصحة العامة. DID YOU KNOW?

إن لقاح كوفيد-١٩ يحمي الأطفال من المضاعفات الخطيرة للمرض ومن دخول المستشفى.

تطعيم أطفالك يساعد في الوقاية من كوفيد-١٩ عن طريق الحد من انتقال العدوى في المجتمع.



يمكنك حماية أطفالك من كوفيد-١٩ بتلقيحهم!



Children between the ages of 5 and 11 can now begin receiving the COVID-19 vaccine, according to the Ministry of Public Health.

The COVID-19 vaccine protects children from severe complications of the disease and from hospitalization.

Vaccinating your children helps prevent COVID-19 by reducing transmission in the community.



You may protect your children from COVID-19 by getting them vaccinated!



قم بحماية نفسك وأحبائك من كوفيد-١٩!

ابق على اطلاع دائم حول جرعات التلقيح الأساسية والجرعات المعززة يمكن لجميع الأشخاص الذين تزيد أعمارهم عن 12 عاماً تلقي الجرعة الثالثة من لقاح كوفيد-١٩ بعد 6-4 أشهر من الحصول على الجرعة الثانية. كما يمكن تلقي الجرعة الرابعة بعد 6 أشهر من الجرعة الثالثة أو 4 أشهر للأشخاص الذين يعانون من أمراض مناعية.

حان الوقت لتعزيز مناعتك!

Contraction of the second seco حدد موعدك اليوم وخذ

اللقاح!



Protect yourself and your loved ones from COVID-19!

- Stay up-to-date with vaccines and booster doses
- All people over 12 years old can receive the third dose of the COVID-19 vaccine 4-6 months after getting the second dose. The fourth dose may also be received 6 months after the third dose, or 4 months for people with compromised immune systems.
- It's time to boost your immunity!

SCHEDULE YOUR APPOINTMENT TODAY AND TAKE THE VACCINE!





قم بحماية نفسك وأحبائك من كوفيد-١٩!

إذا كنت تبلغ من العمر 60 عامًا أو أكثر أو لديك أي مشكلة صحية مزمنة، قم بالوقاية من كوفيد-19 عن طريق تجنب الأماكن المزدحمة والتجمعات.



Protect yourself and your loved ones from COVID-19!

If you are 60 or older or have any chronic health problem, stay safe from COVID-19 by avoiding crowded places and gatherings.





Let's follow these precautions and get vaccinated at any nearby vaccination center immediately!





لا تتردد - تلقح! لقاح كوفيد-19 آمن وفعال. خذ اللقاح في أي مركز تطعيم قريب! يمكنك الحصول على قائمة المراكز وجداولها عن طريق مسح الكود أدناه.





DON'T HESITATE – VACCINATE!

The COVID-19 vaccine is safe and effective.

Take the vaccine at any nearby vaccination center!



View the list of centers and their schedules by scanning the QR code below.









Protect yourself and your loved ones from COVID-19!

- Stay up-to-date with vaccination and booster doses.
- Over time, the effectiveness of the COVID-19 vaccine wanes, but the booster doses help you restore protection and avoid complications from the disease, even against newly emerging strains of the virus.
- It's time to boost your immunity!
- Take the vaccine at any nearby vaccination facility.





